
COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 15 JANVIER 2009 

Présent:  Yves Borreman, René Wéry, Alain Grenier, Piet Nyssen, 
Johan Brichau, Pierre Therer, Jean Solon. 

Excusé: William Sterckx, Karel Vanderheyden .  

Le compte-rendu de la réunion du 4 décembre 2008 est approuvé. 

Réunions suivantes: Samedi le 31 janvier 2009 (juste avant 
l’assemblée générale pour approuver les 
dernières demandes de membres effectifs). 

Membres effectifs 

Bernard Scruel, Jochen Zeischka, Ruben Vandille, Stefaan Wuyts, 
Leen Driesen, Mark Tielemans, Jean-David Soille et Anita Van Nerom 
sont acceptés comme membre effectif. 

Les demandes de José Kocklenberg, Rudy Beeckaert, Luc Verniers et 
Michel Bodart ne sont pas recevables parce qu’ils sont encore 
membre effectif. 

Geert Vander Eeckt et Jasper Nuyens ne sont pas encore membre 
depuis deux ans et ne peuvent donc pas devenir membre effectif. 
Leur candidature pour le conseil d’administration ne peut donc pas 
être prise en compte pour cette raison. 

Assemblée Générale 

Les boissons seront vendues aux mêmes prix que l’année passée, le 
conseil ne voulant pas faire de bénéfices sur les membres qui font 
l’effort de venir participer à l’assemblée générale. 

Il y aura 100 sandwiches. 

Johan et Jean mettront les 4 bénévoles à l’entrée « en marche ». 

Les cadeaux pour Louis Neys et Claudy Legros seront donnés lors du 
rapport de la commission enseignement. Louis voudra peut-être parler 
quelques minutes. 

La remise de prix du prix de première femme au Championnat de 
Belgique sera faite lors du rapport de la commission enseignement. 

Louis Berger fera un petit exposé sur la réglementation européenne 
concernant l’aviation juste après la remise des diplômes d’honneur. 

Il y a 5 films amateur pour une durée de 30 minutes. Yves verra avec 
Karel pour un autre film professionnel, estimant que le film qu’il a 
commandé en France est trop long et ennuyeux. 

Piet sera le responsable des stands entre 17h et 17h30. 

Le repas pour les bénévoles et invités coûtera 20 € par personne, le 
conseil approuve. 

Le conseil revoit les comptes de l’année 2008 et décide d’accorder un 
subside de 250 € par club agréé, pour encourager d’autres clubs de 
faire leur demande d’agréation. Le système d’octroyer des subsides 
par nouveau membre apporté à la FBVL par les clubs, n’a pas marché 
et il faudra penser à un autre système pour 2009, mais cela dépendra 
également du budget et sera discuté lors d’une réunion suivante. 

En tenant compte de cette modification, le conseil approuve le compte 
de résultat et le bilan de 2008 et le budget pour 2009. 

Les textes pour la présentation doivent être envoyés sur la liste 
« conseil » et Karel les insérera dans la présentation PowerPoint. 

Candidats pour le Conseil : Piet, William, Michel Servais et Bernard 
Scruel. Yves et Johan se tâtent encore, tout comme d’autres 
candidats potentiels  qui n’ont pas encore introduit une demande 
officielle. Jean soumettra la liste définitive au conseil lors de la réunion 
juste avant l’assemblée générale et informera le conseil de nouvelles 
candidatures par la liste « conseil ». 

Compétition Vol et Ski « open de Belgique » 

Le conseil délègue à Thierry Moreau l’organisation de cette 
compétition et de ce fait celui-ci bénéficiera des couvertures 
d’assurances de la FBVL. Johan mettra les détails de cette 
compétition sur le site internet de la FBVL. 

Commission delta 

Le conseil reconnait la « commission delta » qui a été créée par 39 
deltistes lors d’une réunion et qui est composée de 9 membres FBVL 
élus à l’unanimité : Tom Haagdorens, Pieter Van De Wiel, Christiaan 
Bielen, Jan Lauwers, Kris Nijs, Stefaan Wuyts, Klaartje Puttemans, 
Jochen Zeischka, Joris Verlent. Le groupe insiste sur le fait qu’elle ne 
veut avoir qu’un rôle consultatif pour le moment et qu’il est prêt à 
intégrer d’autres deltistes, notamment des deltistes francophones. Un 
appel dans ce sens sera lancé à l’assemblée générale et dans le Fly!. 

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 15 JANUARI 2009 

Aanwezig:  Yves Borreman, René Wéry, Alain Grenier, Piet Nyssen, 
Johan Brichau, Pierre Therer, Jean Solon. 

Verontschuldigd: William Sterckx, Karel Vanderheyden. 

Het raadsverslag van 6 december 2008 wordt goedgekeurd. 

Volgende vergaderingen: - zaterdag 31 januari 2009 (vlak voor de 
algemene vergadering om de laatste 
aanvragen voor het effectief lidmaatschap 
goed te keuren) 

Effectieve leden 

Bernard Scruel, Jochen Zeischka, Ruben Vandille, Stefaan Wuyts, Leen 
Driesen, Mark Tielemans, Jean-David Soille en Anita Van Nerom worden 
aanvaard als effectief lid. 

De aanvragen van José Kocklenberg, Rudy Beeckaert, Luc Verniers en 
Michel Bodart zijn niet ontvankelijk want ze zijn nog effectief lid. 

Geert Vander Eeckt en Jasper Nuyens zijn nog geen lid sinds twee jaar 
en kunnen dus geen effectief lid worden. Hun kandidatuur voor de raad 
van bestuur kan om die reden dus niet aanvaard worden. 

Algemene Vergadering 

De drank zal verkocht worden aan dezelfde prijs als vorig jaar, de Raad 
wil geen winst maken op de leden die zich de moeite getroosten om te 
komen deelnemen aan de algemene vergadering. 

Er zijn 100 sandwiches voorzien. 

Johan en Jean zullen de 4 vrijwilligers voor de inkom « in gang zetten ». 

De cadeaus voor Louis Neys en Claudy Legros zullen overhandigd 
worden tijdens het verslag van de commissie opleidingen. Louis zal 
misschien het woord willen nemen gedurende enkele minuten. 

De prijsuitreiking voor de eerste vrouw op het Belgisch kampioenschap 
parapente zal gebeuren tijdens het verslag van de wedstrijdcommissie. 

Louis Berger zal een kleine uiteenzetting doen over de Europese 
luchtvaartregelgeving vlak na de uitreikingen van de erediploma’s. 

Er zijn amateurfilms met een totale duur van 30 minuten. Yves zal met 
Karel zien voor een andere professionele film, omdat hij acht dat de film 
die hij in Frankrijk besteld heeft, te lang en vervelend is. 

Piet zal verantwoordelijk zijn voor de stands tussen 17u en 17u30. 

De maaltijd voor de vrijwilligers en genodigden zal 20 € per persoon 
kosten, de Raad keurt dit goed. 

De raad controleert de rekeningen voor het jaar 2008 en beslist een 
subsidie van 250 € per erkende club toe te kennen, om andere clubs aan 
te moedigen hun erkenning aan te vragen. Het systeem van subsidies 
toe te kennen per bij de BVVF nieuw aangebracht lid door de clubs, heeft 
niet gewerkt en er zal gedacht moeten worden aan een ander systeem 
voor 2009, maar dit zal afhangen van het budget en dit zal besproken 
worden in een volgende vergadering.  

Rekening houdend met deze wijziging, keurt de Raad de resultaten-
rekening en balans van 2008, alsook het budget voor 2009, goed. 

De teksten voor de presentatie moeten rondgestuurd worden op de 
« conseil » -lijst en Karel zal ze integreren in PowerPoint-presentatie 

Kandidaten voor de Raad: Piet, William, Michel Servais en Bernard 
Scruel. Yves en Johan wachten nog af, net als andere potentiële 
kandidaten die nog geen officiële aanvraag hebben ingediend. Jean zal 
de definitieve lijst voorleggen aan de raad tijdens de vergadering die net 
voor de algemene vergadering zal plaats hebben en zal de raad 
informeren over nieuwe kandidaturen via de lijst « conseil ». 

Open Belgische «  Vlieg & Ski » -wedstrijd 

De Raad delegeert aan Thierry Moreau de organisatie van deze 
wedstrijd, die hierdoor geniet van de verzekeringsdekkingen van de 
BVVF. Johan zal de details van deze wedstrijd op de BVVF-website 
zetten. 

Delta-adviesraad 

De Raad erkent de « delta-adviesraad » die door 39 deltisten in het leven 
geroepen werd op een bijeenkomst en die bestaat uit 9 bij unanimiteit 
verkozen BVVF-leden: Tom Haagdorens, Pieter Van De Wiel, Christiaan 
Bielen, Jan Lauwers, Kris Nijs, Stefaan Wuyts, Klaartje Puttemans, 
Jochen Zeischka, Joris Verlent. De groep benadrukt dat ze voorlopig 
slechts een consultatieve rol wil hebben en dat ze bereid is andere 
deltisten op te nemen, met name Franstalige deltisten. Een oproep in 
deze zin zal gebeuren op de algemene vergadering en in de Fly!. 



SUITE COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 15 JANVIER 2009 

Brevets 

Peter Bruynsteen demande l’équivalence de l’examen théorique sur 
la réglementation aérienne qu’il a passé chez la Fédération Belge de 
Paramoteur (FBPM). La commission enseignement étudiera la 
question. 

Nicolas Deneys obtient le brevet de Treuilleur de parapente. 

Jo Bonné obtient le brevet définitif d’Aide-Moniteur delta après avoir 
passé son deuxième examen pratique chez Pieter Van De Wiel. 

Marc Tielemans, Klaartje Puttemans, Dries Vleugels et Serge 
Gommers peuvent entamer leur formation pour le brevet de Treuilleur 
delta chez les Sky Eagles sous la supervision de Johan Goris 
(seulement treuillés linéaires, pas de paliers). 

Johan Mariën et Pavel Ciorogariu peuvent entamer leur formation 
pour le brevet de Pilote biplace delta avec Pieter Van De Wiel. 

Sites : Strépy 

Les tapis d’herbe synthétique ont été emmenés en bas du terril et 
déchargés par les pilotes locaux, que le conseil remercie. 

Sites : Coo 

Le conseil est d’accord avec la proposition de Louis Neys de payer 
une location de 350 € par an en échange de la possibilité d’agrandir 
les décollages ouest et sud. Par ailleurs le reclassement des 
décollages en zone de loisirs est très improbable car la commune 
n’est pas pour, question de ne pas perdre des droits de chasse.  

Le Conseil est d’accord avec un budget de 12.500 € pour l’achat d’un 
terrain d’atterrissage au pied du site sud. 

Le Conseil est toujours d’accord d’aller de l’avant avec le projet de 
balise météo, projet qui avait été mis dans le réfrigérateur à cause du 
dossier sur les éoliennes. 

Sites : Beauraing 

Une lettre de la Région Wallonne demandant de renvoyer une fiche 
d’identification de propriétaire de terrains qui se situent en zone 
Natura 2000, avec comme but l’obtention de subsides, a été envoyée 
au siège social. Le conseil désire ne pas répondre pour le moment à 
cette lettre, estimant que tant que nous n’avons pas de réponse sur 
notre objection de mettre une partie de notre terrain de décollage en 
zone Natura 2000, qu’il est plus prudent de ne pas demander des 
subsides, qui seront de toute façon dérisoires. 

Sites : Boom 

Un rendez-vous d’Yves et Jean avec le gestionnaire du domaine sera 
organisé dès que possible afin de reposer quelques questions 
concernant entre autres l’entretien de la pente et faire le point sur les 
autres accords convenus l’année passée. 

Manches à air 

Les nouvelles manches à air de Porcher coûtent 11 € au lieu de 10 €. 
Jean en commandera 50 comme les années précédentes. 

Correspondance 

Yves Borreman pose sa candidature pour pouvoir participer au 
championnat du monde delta 2009 à Laragne. Le conseil est d’accord 
pour autant qu’Yves réponde aux critères de sélection de la CIVL.  

La proposition de Luk Van Sand concernant les stages SIV est 
renvoyée à la commission enseignement. 

L’école agréée Airsport a fait parvenir son rapport d’activités de 2008 
et son agenda pour 2009. 

Le club agréé Jan van Gent envoie sa liste de membres avec 31 
membres FBVL.  

L’Aéro-Club Royal de Belgique envoie un courrier concernant des 
subventions pour des manifestations. Jean l’enverra à Pierre-Eric 
Leclercq pour La Roch’Air. 

La CIVL nous invite de participer à son assemblée générale le 18-21 
février en Autriche. Aucun candidat ne se présente pour y aller et le 
conseil estime que l’envoi spécial de quelqu’un pour y assister n’est 
pas justifié au vu du coût financier (déplacement, séjour,…). 

Louis Berger d’Europe Air Sport signale l’organisation le 17 avril du 
« Sport and Recreational Aviation day » par EAS et Eurocontrol dans 
les bâtiments d’Eurocontrol et sollicite les fédérations belges pour 
« habiller » une salle comme « display » pour les participants qui ne 
comprennent pas toujours de quoi il s’agit quand on parle de certains 
sports aériens. Le conseil est d’accord que Jean y aille installer un 
stand comme il y a un an, et qu’il y participe au nom de la FBVL. 

Rapporteur: Jean Solon. 

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 15 JANVIER 2009 (VERVOLG) 

Brevetten 

Peter Bruynsteen vraagt de gelijkwaardigheid van het theorie-examen 
over luchtvaartreglementering dat hij bij de Belgische Paramotor 
Federatie (BPMF) heeft afgelegd. De commissie opleidingen zal dit 
bestuderen. 

Nicolas Deneys bekomt het brevet van Lierman parapente. 

Jo Bonné bekomt het definitieve brevet van Hulpmonitor delta na zijn 
tweede praktische examen te hebben gedaan met Pieter Van De Wiel. 

Marc Tielemans, Klaartje Puttemans, Dries Vleugels et Serge 
Gommers mogen hun opleiding voor het brevet van Lierman delta 
aanvangen bij de Sky Eagles onder supervisie van Johan Goris (enkel 
lineaire vluchten, dus geen trappen). 

Johan Mariën et Pavel Ciorogariu mogen hun opleiding voor het 
brevetten van Lierman delta doen met Pieter Van De Wiel. 

Vliegplaatsen: Strépy 

De kunstgrastapijten werden tot aan de voet van de terril vervoerd en 
afgeladen door de plaatselijke piloten, die de raad hiervoor dankt. 

Vliegplaatsen: Coo 

De Raad is akkoord met het voorstel van Louis Neys om een huurprijs 
van 350 € per jaar te betalen in ruil voor de mogelijkheid om de west- en 
zuidstart te vergroten. Overigens is de reclassering van de startzones 
naar recreatiezones zeer onwaarschijnlijk geworden omdat de gemeente 
hier tegen is, kwestie van geen jachtrechten te verliezen. 

De Raad is akkoord met een budget van 12.500 € voor de aankoop van 
een landingsplaats aan de voet van de zuidstart. 

De Raad is nog steeds akkoord met het doorzetten van het 
weerstationproject, dat in de koelkast gestopt is geweest wegens het 
windmolendossier. 

Vliegplaatsen: Beauraing 

Een brief van het Waals Gewest die ons vraagt een identificatiefiche 
terug te sturen voor eigenaars van terreinen die zich in Natura 2000 
zones bevinden, met als doel het bekomen van subsidies, werd naar de 
maatschappelijke zetel verstuurd. De Raad wenst niet te antwoorden, 
omdat ze vindt dat, zolang we geen antwoord hebben gekregen op ons 
verzet om de Natura 2000 –zone uit te breiden tot onze startplaats, het 
voorzichtiger is om geen subsidies te vragen, die in ieder geval gering 
zullen zijn. 

Vliegplaatsen: Boom 

Een afspraak van Yves en Jean met de domeinverantwoordelijke zal zo 
snel mogelijk georganiseerd worden om antwoorden te krijgen op enkele 
vragen betreffende het onderhoud van de leshelling en een evaluatie te 
maken over de afspraken van vorig jaar. 

Windzakken 

De nieuwe windzakken van Porcher kosten 11 € in plaats van10 €. Jean 
zal er 50 bestellen zoals de vorige jaren. 

Briefwisseling 

Yves Borreman stelt zijn kandidatuur om deel te nemen aan het 
wereldkampioenschap delta 2009 in Laragne. De Raad is akkoord voor 
zover Yves beantwoord aan de selectiecriteria van de CIVL. 

Het voorstel van Luk Van Sand betreffende SIV-stages wordt 
doorgegeven naar de commissie opleidingen. 

De erkende school Airsport heeft zijn activiteitenrapport voor 2008 en 
zijn agenda voor 2009 opgestuurd. 

De erkende club Jan van Gent stuurde zijn ledenlijst, met 31-BVVF-
leden, op naar het secretariaat.  

De Koninklijke Belgische Aero-Club stuurt een brief betreffende 
subsidies voor manifestaties op. Jean zal het aan Pierre-Eric Leclercq 
sturen in verband met het evenement La Roch’Air. 

De CIVL nodigt ons uit voor zijn algemene vergadering van 18 tot 21 
februari in Oostenrijk. Er is geen kandidaat om er naartoe te gaan en de 
raad acht dat het speciaal sturen van een persoon niet gerechtvaardigd is 
gezien de financiële kost (verplaatsing, verblijf, …). 

Louis Berger van Europe Air Sport signaleert de organisatie op 17 april 
van de « Sport and Recreational Aviation day » door EAS en Eurocontrol 
in de gebouwen van Eurocontrol en vraagt aan de Belgische federaties 
een zaal in te richten als « display » voor de deelnemers die niet altijd 
begrijpen waarover het gaat als men over sommige luchtsporten spreekt. 
De Raad is akkoord dat Jean er een stand gaat installeren zoals een jaar 
geleden, en dat hij deel neemt in naam van de BVVF. 

Verslaggever: Jean Solon. 


